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Jeg har tre spørgsmål vedrørende boldbanerne på Amager Fælled. 
 
Spørgsmål 1 
Kan KFF oplyse mig om, hvor høj belægningsprocenten er på boldba-
nerne, der ligger øst for Artillerivej på Amager Fælled? 
 
Svar på spørgsmål 1 
Der er 4 boldbaner øst for Artillerivej på Amager Fælled: tre bruges til 
almindelig fodbold, og en bruges til amerikansk fodbold. 

Den tid, som foreningerne kan booke de fire baner i, er: 

Mandag-torsdag: kl. 16-21 

Fredag:  kl. 16-20 

Lørdag:  kl. 10-17 

Søndag:  kl. 10-15 

I den tid er belægningen på de 3 baner, der bruges til almindelig fod-
bold, godt 90 %, mens den er 50 % på den bane, der bruges til ameri-
kansk fodbold. For området i sin helhed er belægningen godt 80 %. 

Kultur- og Fritidsforvaltningen (KFF) har ikke data på banerne uden for 
ovenstående foreningstider. 

 
Spørgsmål 2 
Hvis boldbane-arealet halveres, hvad sparer man så i drift af banerne, 
primært græsslåning? 
 
Svar på spørgsmål 2 
Boldbanerne på Amager Fælled er et af de områder, hvor KFF fik over-
draget ansvaret for arealplejen fra Teknik- og Miljøforvaltningen fra den 
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1. september 2020. Med overdragelsen fik KFF overdraget 53.000 kr. år-
ligt i servicemidler til drift af boldbanerne.  

KFF estimerer på den baggrund, at en halvering af boldbanearealet vil 
medføre en årlig driftsbesparelse på ca. 26.500 kr. 

 
Spørgsmål 3 
Kan KFF oplyse, hvad det ca. vil koste at etablere en 8 mandskunstgræs-
bane på Heklas anlæg vest for Artillerivej og syd for klubhuset? 

Svar på spørgsmål 3 
Området ved Hekla Park hører under Teknik- og Miljøforvaltningens res-
sortområde, og det er derfor TMF, som vil være bygherre på en ny 8-
mands kunstgræsbane i området. TMF har for nyligt anlagt en 11-mands 
kunstgræsbane nord for klubhuset.  

TMF har i anledning af dette spørgsmål oplyst over for KFF, at det vil ko-
ste omkring 9,5 mio. kr. at anlægge en 8-mands kunstgræsbane på Hek-
las anlæg. Forudsætningen for denne prissætning er en kunstgræsbane 
uden infill. Da området er fredet, er en yderligere forudsætning, at der 
opnås tilladelse af fredningsmyndigheden til at hæve terrænet. 

 
Med venlig hilsen 
Mette Touborg 
 

 


